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Protokół LXV/23 

sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 26 października 2023 r. 

 

 

Obrady odbyły się w sali Kameralnej Filharmonii Świętokrzyskiej w Kielcach.  

Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku - Arkadiusz Bąk.  

Obrady rozpoczęły się o godz. 11:05 i trwały do godz. 14:50.  

 

Nad prawidłowym przebiegiem obrad czuwali: mec. Beata Cedro-Łosak oraz mec. Mariusz 

Delipacy. 

 

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie LXV sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przez Przewodniczącego 

Sejmiku - Pana Arkadiusza Bąka. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zgłoszenie wniosków o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

4. Wybór sekretarzy obrad. 

5. Głosowanie nad wnioskami o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu Opieki nad Zabytkami 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2023-2026”: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Marszałka Województwa Pana Andrzeja 

Bętkowskiego,  

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącej Komisji 

Pani Agnieszki Buras, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Świętokrzyskiej Rady 

Seniorów: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wicemarszałek Województwa Pani 

Renaty Janik, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Waldemara Wrony, 
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c) stanowisko Komisji Samorządu Terytorialnego – wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Macieja Gawina, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVIII/718/23 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 27 marca 2023 r. w sprawie określenia zadań 

Samorządu Województwa Świętokrzyskiego, które mogą być dofinansowane w 2023 r. 

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wicemarszałek Województwa Pani Renaty 

Janik, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Waldemara Wrony, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela podmiotu tworzącego 

do składu komisji konkursowej na stanowisko Zastępcy Kierownika ds. Lecznictwa 

Świętokrzyskiego Centrum Rehabilitacji w Czarnieckiej Górze: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wicemarszałka Województwa Pana 

Marka Bogusławskiego, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Waldemara Wrony, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia aktualizacji „Planu gospodarki 

odpadami dla województwa świętokrzyskiego”: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wicemarszałka Województwa Pana 

Marka Bogusławski, 

b) stanowisko Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – wystąpienie Przewodniczącego 

Komisji Pana Artura Konarskiego, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, 

na rzecz Skarbu Państwa – Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

nieruchomości położonych w Końskich: 
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a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Gałuszki, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, 

na rzecz Skarbu Państwa – Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

nieruchomości położonej w obrębie Gruszka, gmina Zagnańsk: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Gałuszki, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz 

Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umowy nieodpłatnego przekazania, 

nieruchomości położonych w gminie Małogoszcz, w obrębach 0001 Małogoszcz  

i Bocheniec: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Gałuszki, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

gruntową nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, położonej 

w Kielcach przy ul. Langiewicza: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Gałuszki, 
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c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów   

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w transporcie  

drogowym w 2024 roku: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Tomasza Jamki, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Gałuszki, 

c) stanowisko Komisji Samorządu Terytorialnego – wystąpienie Przewodniczącego Komisji     

      Pana Macieja Gawina, 

d)  stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 

e)   dyskusja, 

f) głosowanie uchwały. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powierzenia przez Województwo Świętokrzyskie 

Województwu Podkarpackiemu zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego na 

linii komunikacyjnej Sandomierz – gr. województwa - Rzeszów/Stalowa Wola, na odcinku 

od Sandomierza do granicy województwa świętokrzyskiego w 2024 r.: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Tomasza Jamki, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Gałuszki, 

c) stanowisko Komisji Samorządu Terytorialnego – wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Macieja Gawina, 

d) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 

e) dyskusja, 

f) głosowanie uchwały. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Województwu Małopolskiemu pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania własnego 

dotyczącego organizacji połączeń o charakterze użyteczności publicznej na linii 

komunikacyjnej Kraków – Sędziszów w rozkładzie jazdy pociągów edycji 2023/ 2024: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Tomasza Jamki, 
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b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie    

    Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Gałuszki, 

c) stanowisko Komisji Samorządu Terytorialnego – wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Macieja Gawina, 

d)  stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 

e) dyskusja, 

f) głosowanie uchwały. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej   

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2023 – 2040: 

a)  przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Skarbnika Województwa Pani Marii   

    Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani     

 Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2023 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Skarbnika Województwa Pani Marii   

  Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani     

      Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d)  głosowanie uchwały. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia 

badania sprawozdania finansowego Województwa Świętokrzyskiego za 2023 i 2024 rok:  

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Skarbnika Województwa Pani Marii     

  Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania zgodnie z właściwością wniosku 

dotyczącego zmian w budżecie województwa na 2024 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Komisji Skarg,     
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    Wniosków i Petycji Pana Pawła Krakowiaka, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

22. Informacja o analizie oświadczeń majątkowych za 2022 r.:  

a) wystąpienie Przewodniczącego Sejmiku Pana Arkadiusza Bąka,  

b) wystąpienie Marszałka Województwa Pana Andrzeja Bętkowskiego.  

23. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Samorządu Województwa    

  Świętokrzyskiego w roku szkolnym 2022/2023. 

24. Interpelacje i zapytania radnych. 

25. Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego w okresie między    

  sesjami. 

26. Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach    

      podejmowanych pomiędzy sesjami. 

27. Sprawy różne. 

28. Zamknięcie LXV sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Stosownie do rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679  

z 27 kwietnia 2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE (RODO) uczestnicy sesji zostali zapoznani z komunikatem, że przebieg obrad będzie 

transmitowany on-line na stronie internetowej Województwa Świętokrzyskiego.   

 

Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające pełne wypowiedzi osób uczestniczących w sesji 

Sejmiku wraz z ich transkrypcją jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej oraz 

na stronie samorządu województwa pod linkiem: 

https://www.swietokrzyskie.pro 

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Sejmiku otworzył obrady LXV sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego. 

 

Następnie powitał radnych zgodnie z załączoną listą obecności (zał. nr 1), Jerzego Kolarza – 

Przewodniczącego Konwentu Powiatów Województwa Świętokrzyskiego (Starosta Powiatu 

Buskiego), Zarząd Województwa na czele z Andrzejem Bętkowskim - Marszałkiem 

https://www.swietokrzyskie.pro/
https://www.swietokrzyskie.pro/
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Województwa, Dyrektorów jednostek organizacyjnych oraz Departamentów Urzędu 

Marszałkowskiego, media oraz zaproszonych gości obecnych na sali, (zał. nr 2 i 3).  

 

Ad 2.  

Przewodniczący Sejmiku, na podstawie listy obecności poinformował, że w sesji uczestniczyło 

23 radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 

Ad 3. 

Za pośrednictwem systemu eSesja radni otrzymali w statutowym terminie porządek obrad.  

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są wnioski o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad? 

 

Radna Renata Janik – Wicemarszałek Województwa w imieniu Zarządu Województwa 

zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 7 dotyczącego przyjęcia Statutu 

Świętokrzyskiej Rady Seniorów (zał. nr 4). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są inne wnioski? 

 

Dalszych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad 4.  

Na sekretarzy obrad Przewodniczący Sejmiku zaproponował kandydatury radnych:  

Artura Konarskiego i Andrzeja Prusia. Następnie zapytał, czy kandydaci wyrażają zgodę na 

kandydowanie? 

Radni wyrazili zgodę. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o zalogowanie się i potwierdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 22 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

W dalszej kolejności poddał pod głosowanie wybór sekretarzy obrad w osobach radnych: Artura 

Konarskiego oraz Andrzeja Prusia. Zapytał, kto z radnych jest za powołaniem sekretarzy, kto 

jest przeciwny, kto się wstrzymał od głosowania? 
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Przewodniczący Sejmiku stwierdził, że Sejmik dokonał wyboru sekretarzy obrad jednogłośnie 

tj. 22 głosami „za”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

Ad 5.  

Przewodniczący Sejmiku – poinformował, że zgodnie z art. 21 ust. 2 ustawy o samorządzie 

województwa Sejmik może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Sejmiku.  

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję nad wnioskiem zgłoszonym przez radną Renatę 

Janik – Wicemarszałek Województwa. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 23 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 Następnie poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 7 dotyczącego 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Świętokrzyskiej Rady Seniorów. 

Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto się wstrzymał 

od głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Sejmiku t. j. 23 głosami „za”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że punkt 7 został zdjęty z porządku obrad. 

 

 

Ad 6. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu Opieki nad Zabytkami 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2023-2026” (zał. nr 7). 
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Andrzej Bętkowski – Marszałek Województwa przedstawił ww. projekt uchwały, 

a następnie wniósł o przyjęcie go przez Sejmik. Jednocześnie zgłosił poprawki o charakterze 

redakcyjnym polegające na zastąpieniu wyrazów: „w województwie świętokrzyskim” 

wyrazami: „Województwa Świętokrzyskiego” oraz w uzasadnieniu do projektu uchwały  

wyrazów: „18 lipiec 2027 r.” wyrazami: „18 lipiec 2023”. 

 

Radna Agnieszka Buras - Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 135/23 stanowi zał. nr 8). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu Opieki 

nad Zabytkami Województwa Świętokrzyskiego na lata 2023-2026”. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXV/806/23 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie  

tj. 25 głosami „za” i stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 

Ad 7.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVIII/718/23 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 27 marca 2023 r. w sprawie określenia zadań Samorządu 

Województwa Świętokrzyskiego, które mogą być dofinansowane w 2023 r. ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (zał. nr 11). 

Radna Renata Janik – Wicemarszałek Województwa przedstawiła ww. projekt uchwały, 

a następnie wniosła o przyjęcie go przez Sejmik. 
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Radny Waldemar Wrona - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej  

i Spraw Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez 

Komisję (Opinia Nr 156/23 stanowi zał. nr 12). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 23 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

 Nr LVIII/718/23 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 27 marca 2023 r.  

w sprawie określenia zadań Samorządu Województwa Świętokrzyskiego, które mogą być 

dofinansowane w 2023 r. ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXV/807/23 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie  

tj. 23 głosami „za” i stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

 

Radna Agnieszka Buras zgłosiła problem techniczny z tabletem i brakiem możliwości oddania 

głosu w systemie eSesja. Radna ustnie poinformowała, że jest „za” podjęciem uchwały.  

 

Ad 8. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela podmiotu tworzącego do 

składu komisji konkursowej na stanowisko Zastępcy Kierownika ds. Lecznictwa 

Świętokrzyskiego Centrum Rehabilitacji w Czarnieckiej Górze (zał. nr 15). 

 

Radny Marek Bogusławski - Wicemarszałek Województwa przedstawił ww. projekt 

uchwały, a następnie wniósł o przyjęcie go przez Sejmik. 
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Radny Waldemar Wrona – Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej  

i Spraw Rodziny poinformował, że ww. Komisja rekomendowała kandydaturę Pana 

Waldemara Wrony do składu komisji konkursowej na stanowisko Zastępcy Kierownika ds. 

Lecznictwa Świętokrzyskiego Centrum Rehabilitacji w Czarnieckiej Górze (Stanowisko Nr 

13/23 stanowi zał. nr 16). Następnie zakomunikował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. 

projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 157/23 stanowi zał. nr 17). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są jeszcze inne kandydatury. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

 

Następnie Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela 

podmiotu tworzącego do składu komisji konkursowej na stanowisko Zastępcy Kierownika 

ds. Lecznictwa Świętokrzyskiego Centrum Rehabilitacji w Czarnieckiej Górze. Zapytał, 

kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXV/808/23 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 24 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

 

Ad 9. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie uchwalenia aktualizacji „Planu gospodarki 

odpadami dla województwa świętokrzyskiego” (zał. nr 20). 

 

Radny Marek Bogusławski - Wicemarszałek Województwa przedstawił ww. projekt uchwały, 

a następnie wniósł o przyjęcie go przez Sejmik. 
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Radny Artur Konarski - Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 77/23 stanowi zał. nr 21). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji zabierali: 

Jerzy Kolarz – Starosta Powiatu Buskiego, radny Piotr Żołądek, radny Marek Bogusławski 

– Wicemarszałek Województwa, Andrzej Bętkowski – Marszałek Województwa, Wioletta 

Czarnecka – Dyrektor Departamentu Środowiska i Gospodarki Odpadami UMWŚ, radny 

Grzegorz Gałuszka, radny Arkadiusz Bąk – Przewodniczący Sejmiku.  

 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia aktualizacji „Planu 

gospodarki odpadami dla województwa świętokrzyskiego”. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXV/809/23 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie  

tj. 25 głosami „za” i stanowi zał. nr 22 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 23 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił 15 minutową przerwę w obradach, podczas której odbyło się 

posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów.  

 

Po przerwie wznowiono obrady.  

 

Ad 10 i 11. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty: 10 i 11z porządku 

obrad mogą być łącznie omówione. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 
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Radni otrzymali projekty uchwał w sprawie: 

- wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, na rzecz Skarbu Państwa – Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad nieruchomości położonych w Końskich (zał. nr 24). 

- wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, na rzecz Skarbu Państwa – Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad nieruchomości położonej w obrębie Gruszka, gmina 

Zagnańsk (zał. nr 25). 

Radny Marek Jońca – Członek Zarządu przedstawił ww. projekty uchwał, a następnie 

wniósł o przyjęcie ich przez Sejmik. 

 

Radny Grzegorz Gałuszka - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji  

i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów 

uchwał przez Komisję (Opinie Nr 155/23 oraz 156/23 stanowią zał. nr 26 i 27 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów 

uchwał przez Komisję (Opinie Nr 367/23 oraz 368/23 stanowią zał. nr 28 i 29 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył łączną dyskusję do punktu 10 i 11 z porządku obrad. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 23 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie,  

w drodze darowizny, na rzecz Skarbu Państwa – Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad nieruchomości położonych w Końskich. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXV/810/23 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 21 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 30 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 31 do protokołu. 
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Następnie Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, na rzecz Skarbu Państwa – Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad nieruchomości położonej w obrębie Gruszka, gmina 

Zagnańsk. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania? 

Uchwała Nr LXV/811/23 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 21 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 32 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 33 do protokołu. 

 

Ad 12 i 13. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty: 12 i 13 

z porządku obrad mogą być łącznie omówione. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawie: 

- wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umowy 

nieodpłatnego przekazania, nieruchomości położonych w gminie Małogoszcz, w obrębach 

0001 Małogoszcz i Bocheniec (zał. nr 34). 

- wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntową nieruchomości stanowiącej własność 

Województwa Świętokrzyskiego, położonej w Kielcach przy ul. Langiewicza (zał. nr 35). 

 

Radny Marek Jońca – Członek Zarządu przedstawił ww. projekty uchwał, a następnie 

wniósł o przyjęcie ich przez Sejmik. 

 

Radny Grzegorz Gałuszka - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji  

i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów 

uchwał przez Komisję (Opinie Nr 157/23 oraz 158/23 stanowią zał. nr 36 i 37 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów 

uchwał przez Komisję (Opinie Nr 369/23 oraz 370/23 stanowią zał. nr 38 i 39 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył łączną dyskusję do punktu 12 i 13 z porządku obrad. 

Głosów w dyskusji nie było. 
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Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

na rzecz Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umowy nieodpłatnego przekazania, 

nieruchomości położonych w gminie Małogoszcz, w obrębach 0001 Małogoszcz  

i Bocheniec. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXV/812/23 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie  

tj. 25 głosami „za” i stanowi zał. nr 40 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 41 do protokołu. 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały 

 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntową nieruchomości 

stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, położonej w Kielcach przy ul. 

Langiewicza. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXV/813/23 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie  

tj. 25 głosami „za” i stanowi zał. nr 42 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 43 do protokołu. 

 

Ad 14. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w transporcie drogowym w 2024 roku 

(zał. nr 44). 

 

Tomasz Jamka – Członek Zarządu przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie wniósł 

o przyjęcie go przez Sejmik. 
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Radny Grzegorz Gałuszka - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji  

i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr 161/23 stanowi zał. nr 45 do protokołu). 

 

Radny Maciej Gawin – Przewodniczący Komisji Samorządu Terytorialnego 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 80/23 stanowi zał. nr 46 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr 365/23 stanowi zał. nr 47 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w transporcie 

drogowym w 2024 roku. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXV/814/23 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie  

tj. 25 głosami „za” i stanowi zał. nr 48 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 49 do protokołu. 

 

Ad 15.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie powierzenia przez Województwo Świętokrzyskie 

Województwu Podkarpackiemu zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego na linii 

komunikacyjnej Sandomierz – gr. województwa - Rzeszów/Stalowa Wola, na odcinku od 

Sandomierza do granicy województwa świętokrzyskiego w 2024 r (zał. nr 50). 
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Tomasz Jamka – Członek Zarządu przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie wniósł 

o przyjęcie go przez Sejmik. 

Radny Grzegorz Gałuszka - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji  

i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr 160/23 stanowi zał. nr 51 do protokołu). 

 

Radny Maciej Gawin – Przewodniczący Komisji Samorządu Terytorialnego 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 81/23 stanowi zał. nr 52 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr 366/23 stanowi zał. nr 53 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powierzenia przez 

Województwo Świętokrzyskie Województwu Podkarpackiemu zadania organizacji 

publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Sandomierz – gr. województwa 

- Rzeszów/Stalowa Wola, na odcinku od Sandomierza do granicy województwa 

świętokrzyskiego w 2024 r. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXV/815/23 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie  

tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 54 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 55 do protokołu. 

 

Ad 16. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie udzielenia Województwu Małopolskiemu pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania własnego 
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dotyczącego organizacji połączeń o charakterze użyteczności publicznej na linii 

komunikacyjnej Kraków – Sędziszów w rozkładzie jazdy pociągów edycji 2023/ 2024 

 (zał.nr 56). 

 

Tomasz Jamka – Członek Zarządu przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie wniósł 

o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Radny Grzegorz Gałuszka - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji  

i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr 159/23 stanowi zał. nr 57 do protokołu). 

 

Radny Maciej Gawin – Przewodniczący Komisji Samorządu Terytorialnego 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 82/23 stanowi zał. nr 58 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr 361/23 stanowi zał. nr 59 do protokołu). 

W trakcie trwania obrad przybył Pan Krzysztof Słoń – Senator RP. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia Województwu 

Małopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zadania własnego dotyczącego organizacji połączeń o charakterze 

użyteczności publicznej na linii komunikacyjnej Kraków – Sędziszów w rozkładzie jazdy 

pociągów edycji 2023/ 2024. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXV/816/23 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie  

tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 60 do protokołu.  
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Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 61 do protokołu. 

Ad 17 i 18.  

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty: 17 i 18 

z porządku obrad mogą być łącznie omówione. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawie: 

-  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej   Województwa Świętokrzyskiego na lata 2023 – 

2040 (zał. nr 62), 

- autopoprawki Zarządu Województwa do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej   Województwa Świętokrzyskiego na lata 2023 – 2040 (zał. nr 63),  

- zmian w budżecie województwa na 2023 rok (zał. nr 64). 

 

Katarzyna Ziółkowska - Zastępca Dyrektora Departamentu Budżetu i Finansów 

UMWŚ przedstawiła ww. projekty uchwał, a następnie wniosła o przyjęcie ich przez 

Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów 

uchwał wraz z autopoprawką Zarządu Województwa przez Komisję (Opinie Nr 362/23  

i 363/23 stanowią zał. nr 65 i 66 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji zabierali. 

Radny Andrzej Swajda, Tomasz Jamka – Członek Zarządu, radny Arkadiusz Bąk - 

Przewodniczący Sejmiku. 

  

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej   Województwa Świętokrzyskiego na lata 2023 – 2040 wraz z autopoprawką 

Zarządu Województwa. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 
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Uchwała Nr LXV/817/23 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 20 głosami „za” przy 6 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 67 do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 68 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie województwa na 2023 rok. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, 

kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXV/818/23 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 15 głosami „za” przy 11 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 69 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 70 do protokołu. 

 

Ad 19.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia 

badania sprawozdania finansowego Województwa Świętokrzyskiego za 2023 i 2024 rok  

(zał. nr 71). 

 

 

Katarzyna Ziółkowska - Zastępca Dyrektora Departamentu Budżetu i Finansów UMWŚ 

przedstawiła ww. projekt uchwały, a następnie wniosła o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr 364/23 stanowi zał. nr 72 do protokołu). 

 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do 

przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Województwa Świętokrzyskiego za 
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2023 i 2024 rok. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXV/819/23 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

 tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 73 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 74 do protokołu. 

 

Ad 20.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przekazania zgodnie z właściwością wniosku 

dotyczącego zmian w budżecie województwa na 2024 rok (zał. nr 75). 

 

Radny Paweł Krakowiak – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie wniósł o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przekazania zgodnie  

z właściwością wniosku dotyczącego zmian w budżecie województwa na 2024 rok. Zapytał, 

kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXV/820/23 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 26 

głosami „za” i stanowi zał. nr 76 do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 77 do protokołu. 

 

Ad 21.  

Przewodniczący Sejmiku przedstawił Informację Przewodniczącego Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych Województwa 

Świętokrzyskiego za rok 2022 (zał. nr 78). 
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Mariusz Bodo - Sekretarz Województwa w imieniu Marszałka Województwa przedstawił 

Informację dla Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego dotyczącą analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych Marszałkowi Województwa Świętokrzyskiego 2022 i 2023r (zał.  

nr 79).  

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że informacje zostały przyjęte. 

 

Ad 22. 

Radni otrzymali Informację o stanie realizacji zadań oświatowych Samorządu Województwa    

  Świętokrzyskiego w roku szkolnym 2022/2023 (zał. nr 80). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są uwagi do przesłanej Informacji.  

Wobec braku pytań i uwag do przedstawionej „Informacji …” Przewodniczący Sejmiku 

oznajmił, że Sejmik przyjmuje ww. Informację. 

 

Ad 23.  

Interpelacje i zapytania. 

Radna Agata Binkowska złożyła interpelację w sprawie możliwości likwidacji Świętokrzyskiego 

Biura Rozwoju Regionalnego w Kielcach przez Zarząd Województwa oraz zapytanie w sprawie 

długości oczekiwania na wypłaty pieniędzy z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

 i Gospodarki Wodnej w Kielcach w ramach programu „Czyste Powietrze”. 

 

Radny Leszek Wawrzyła złożył interpelacje w sprawie: 

- inwestycji drogowej w miejscowości Piaski gm. Jędrzejów, 

- wypłaty dofinansowania logopedom z województwa świętokrzyskiego. 

 

Radny Maciej Gawin złożył zapytanie w sprawie przeprowadzenia referendum w Uzdrowisku 

Busko- Zdrój.  

 

Ad 24.  

Radni otrzymali Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego  

w okresie między sesjami (zał. nr 81).  
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Przewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 

Głos zabierali: 

Radna Jolanta Tyjas, radny Arkadiusz Bąk- Przewodniczący Sejmiku, radna Renata Janik – 

Wicemarszałek Województwa, radna Agata Binkowska, radny Grzegorz Gałuszka, radny 

Piotr Żołądek, radny Andrzej Swajda, radny Maciej Gawin, radny Leszek Wawrzyła, 

Mariusz Bodo- Sekretarz Województwa, radny Janusz Koza, radny Marek Bogusławski – 

Wicemarszałek Województwa, Tomasz Jamka – Członek Zarządu. 

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął Sprawozdanie z działalności Zarządu 

Województwa Świętokrzyskiego w okresie między sesjami. 

 

Ad 25.  

Radni otrzymali Informację Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku 

o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami (zał. nr 82). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął Informację Przewodniczącego 

i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

 

Ad 26. 

Sprawy różne. 

 

W sprawach różnych głos zabierali: 

Radny Grzegorz Świercz złożył wniosek w sprawie jubileuszu XXV -lecia województwa. 

 

Przewodniczący Sejmiku odniósł się do wcześniejszych wypowiedzi dotyczących posiedzenia 

Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny w Uzdrowisku Busko – Zdrój. 

Poinformował, że chociaż nie było kworum Komisja mogła odbyć posiedzenie, jednak ze 

względu na brak przedstawicieli Zarządu spółki Komisja nie odbyła się. W dalszej części 

poinformował, że Zarząd Uzdrowiska skierował pismo do Przewodniczącego Sejmiku, w którym 

zażądał wyjaśnień, dlaczego nie wszyscy byli „w godny sposób zaproszeni” na posiedzenie 

Komisji. W odpowiedzi wyjaśniono im, że zgodnie z ustawą o samorządzie to Sejmik ma 
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oczekiwać wyjaśnień, prosić o dokumenty, mieć wstęp do budynków zarządu i spółki,  

a nie odwrotnie. Następnie nawiązał do braku przedstawicieli Zarządu Województwa w trakcie 

posiedzeń Komisji Sejmiku. Złożył podziękowania Tomaszowi Jamce - Członkowi Zarządu za 

obecności na posiedzeniach Komisji oraz uczestnictwo w sesjach Sejmiku. 

 

Przewodniczący Sejmiku zakomunikował, że punkty dotyczące: „Interpelacji i zapytań”, 

„Sprawozdania z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego w okresie między 

sesjami” oraz „Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach 

podejmowanych pomiędzy sesjami” od kolejnej sesji Sejmiku zostaną zamieszczone jako 

punkty: 6,7 i 8 porządku obrad. 

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że do 17 listopada 2023 roku został przedłużony nabór 

wniosków o przyznanie Odznaki Honorowej Województwa Świętokrzyskiego  

w X jubileuszowej edycji tego odznaczenia. Poprosił Radnych o popularyzację naboru.  

 W dalszej kolejności poinformował, że zgodnie ze zaktualizowanym harmonogramem termin 

kolejnej sesji przypada na 27 listopada 2023 r.  Sesję poprzedzą posiedzenia Komisji w dniach 

20-24 listopada 2023 r. Poprosił o rezerwację ww. terminów w  kalendarzach radnych.   

 

Radna Jolanta Tyjas odniosła się do udziału Zarządu Województwa w posiedzeniach Komisji. 

Nadmieniła, że na wyróżnienie zasługuje Pan Tomasz Jamka- Członek Zarządu, który nie tylko 

uczestniczy we wszystkich posiedzeniach, ale również stara się rozwiązywać wszelkie 

problemy związane z drogami i transportem komunikacyjnym. 

 

Ad 27.  

Przewodniczący Sejmiku ogłosił zamknięcie LXV sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego. 

        Przewodniczący Sejmiku 

         Arkadiusz Bąk 

    Sekretarze obrad 

Radny Artur Konarski      radny Andrzej Pruś 

                                         

 

Protokół sporządziła: 

 

Iwona Muter 


